

國際生獎助學金

SCHOLARSHIP FOR
INTERNATIONAL STUDENTS





外國學生 獎助學金

Scholarships for International Students

1. 台灣獎學金

(教育部、外交部、國科會)

Taiwan Scholarships

(Offered by Ministry of Education, Ministry of Foreign Affairs, National Science and Technology Council, etc.)

2. 彰師大外國學生入學 獎勵金

NCUE Enrollment Incentives for Degree-seeking International Students



1. 臺灣獎助學金 (教育部、外交部、科技部)



補助金額及名額：依台灣各駐外館處公告為準

申請方式

- 依台灣各駐外館處公告為準，應於入學前申請

1. Taiwan Scholarships

(Ministry of Education, Ministry of Foreign Affairs, Ministry of Science and Technology, etc.)



Scholarship amounts and number of recipients are subject to the announcements by Taiwan's overseas embassies and missions.

Application

- Please refer to the announcements made by Taiwan's overseas embassies and missions. Applications should be submitted before applicants' enrollment at NCUE.

2. 彰師大外國學生入學獎勵金



大學生第一學年學費及雜費全免，免費住宿一學年(寒暑假除外)
碩士生：同大學生，外加第二學年開始向國際處申請，最多獲得2次
博士生：同大學生，外加第二學年開始向國際處申請，最多獲得3次
註：第3次獎勵為免學雜費基數、免費校內住宿

申請資格

- 具本校研究所正式學籍之外國學生
- 符合「前一學年學業總成績平均80分以上，且行為表現無不良紀錄，每學期操行成績達80分以上」之規定

申請方式

- 大學部：經錄取本校並完成報到註冊後即獲得
- 碩、博士生：第一學年同大學部；第二學年開始，於每年7月31日前向國際處申請

2. NCUE Enrollment Incentives for Degree-seeking International Students



Undergrad. Students

Tuition and miscellaneous fees are fully waived for the first academic year, and accommodation is provided free of charge for one academic year (excluding winter and summer vacations).



Master's Students

Same as those for undergraduate students, with the additional option to apply through the OICA starting from the second academic year, for a maximum of 2 times.

Ph.D. Students

Same as those for undergraduate students, with the additional option to apply through the OICA starting from the second academic year, for a maximum of 3 times (the 3rd time includes basic credit fee and on-campus accommodation fee waivers).

2. NCUE Enrollment Incentives for Degree-seeking International Students

Eligibility

- Degree-seeking international graduate students.
- International students with an average grade of 80 or above in the preceding academic year without any record of misconduct and with the conduct grade of 80 or above in each semester.

Application

- **Undergraduate students:** Granted upon admission to NCUE and upon completion of registration.
- **Master's and Ph.D. students:** The first year are the same as those for undergraduate students. Starting from the second academic year, application should be submitted to the International Office by July 31 each year.